
Protokoll - Styrelsesammanträde  
med Tomelilla Golfklubb  
måndagen den 14 oktober 2024, kl 18.00-19.35  
i Klubblokalen  
  
  
 

 
Närvarande:  Kenth Bergström, ordförande 

Siv Jensen 
Lisa Jönsson  

  Albin Henriksson  
Therese Dykh  
Thomas Lindberg  
Herman Andersson, adjungerad från ungdomskommittén 

  Kristian Hägglund, representant för bolaget, endast § 7 
Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet  

 
 

Ej närvarande:  Ullamaija Johannesson  
Rasmus Norlander  
Henrik Göland 

   
 
 
 
 
§ 1  Sammanträdet öppnas 
 
Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat.  
 
 
§ 2  Godkännande av dagordningen 
 
Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning.  
 
 
§ 3  Sekreterare 
 
Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll.  
 
 
§ 4  Val av personer att justera dagens protokoll  
 
Styrelsen beslutar välja Kenth Bergström och Siv Jensen att justera dagens protokoll.  
 
 



§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll 
 
Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.  
 
 
§ 6  Ekonomi och bidrag  
 
Kassören informerar om prognosen för året, vilket enligt beräkningar innebär att det 
kommer att finnas ett underskott – troligen i storleksordningen 30 000 kr enligt 
budget. 
 
 
§ 7  Bolaget informerar  
 
Kristian informerar från bolaget. 
 
Banan: 

 Just nu arbetar man med att ta bort vissa bunkrar och färdigställa 
chippinggreenen. 

 Under vintern kommer dammarna kring hål 4 att rensas. Länsstyrelsen bidrar 
med medel för att grodorna ska ha det bra. 

 Just nu är hål 1-9 avstängda p g a regnet. Troligen öppnas dessa under veckan 
om vädret stabiliseras. 
 

Hallen: 
 Platsen för Simulatorn har uppdaterats. 
 Ytterligare en Simulator tillkommer. Arbetet med detta sker under veckorna 

43 - 45 och beräknas vara klart till vecka 46. 
 Bowls startar på tisdagar – bokas av Seniorkommittén. 
 Puttningen kommer i gång på torsdagar – bokas av Seniorkommittén. 

 
Övrigt: 

 Krögarna har sagt upp sig. Ny kommer inom kort. 
 Aktiebolagets Au har sammanträde inom kort – då behandlas spelavgifterna 

för 2025. 
 Antalet medlemmar har ökat med cirka 50 nu under hösten. I dagsläget finns 

878 medlemmar. 
 

 
§ 8  Rapporter från kommittéerna och andra rapporter  
 

 Seniorkommittén:  Inget att rapportera 
 

 Damkommittén:   Avslutning den 29 september.  
Kanonstart klockan 09.00. Därefter samkväm 
med lunch. Prisutdelning för säsongens 
tävlingar. 32 personer deltog. 



Nästa kommittémöte den 25 november. Då 
arbetas nästa årsplan fram. 
 

 Herrkommittén:   Avslutning för 14 dagar sedan. Tävling,  
samkväm och prisutdelning.  
Kalle och Jesper slutar i kommittén.  
Henrik Göland och Joakim Lindal tar över. 
 

 Juniorkommittén:  Juniorträningarna har avslutats.  
Planerar läger för Team Tomelilla nästa år. 
Pröva på golf genomförs med klass 4 - 6 på 
Lindesborgsskolan och eventuellt på 
Smedstorpsskolan under höstlovet.  
 

 Medlemskommittén:  Se nedan. 
 

 Tävlingskommittén:  Kommittén ska den 26 september diskutera  
inför en eventuell ny överenskommelse mellan 
klubben och bolaget vad gäller 
tävlingsverksamheten  

 
Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna. 
 
 
§ 9  Verksamhet, Medlemskommittén, Bidragsansvarig  
 
Styrelsen beslutar enligt följande: 
 
Verksamhet: 

 Årsmötet genomförs den 27 mars 2025. 
 En verksamhetsdag med kommittéerna genomförs den 18 eller 25 januari kl 

08.00-12.00.  
Kenth kontaktar Per Lindroth, Svenska Golfförbundet för medverkan denna 
dag. 

 
Medlemskommittén: 

 Arbetsbeskrivning för kommittén fastställs. Se bilaga. 
 
 
 
§ 10 Övriga frågor  
 

 Idrottens dag 27 september, som i Tomelilla skulle genomföras på 
Kastanjeskolan genomfördes inte. Skolan ställde in. Intresse fanns för annat 
samarbete. Juniorkommittén tar kontakt. 

 
 SISU inbjuder till träff i Ystad – Trygg idrott. Intresserade kan delta. 

 



 Kenth B meddelar att han inom kort skickar ut brevet om behovet av personer 
intresserade av att inneha uppdrag inom klubben till medlemmarna via e-
post. 
 

 Nio lag är anmälda till Seriegolfen.  
Kenth B meddelar att han slutar som ansvarig för Seriegolfen. Lagkaptenerna 
är informerade.  

 
 Ulla-Stina frågar ordföranden om de frågor som han skulle ställas till bolaget 

vid närvaro på bolagsstyrelsen. Detta diskuterades på junisammanträdet. Inga 
svar finns att redovisa. 

 
 Styrelsen beslutar om julavslutning för styrelsen den 18 december. Kenth 

bokar O´Learys i Ystad. 
 
 
§ 11  Sammanträdet avslutas  
 
Nästa sammanträde är den 11 november 18.00 i klubblokalen. 
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat. 
 
 
Dag som ovan  
Vid protokollet  
 
 
 
Ulla-Stina Lindberg  
Sekreterare  
 
 
Justeras:  
 
 
 
Kenth Bergström    Siv Jensen 
Ordförande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bilaga styrelseprotokollet       

TOMELILLA GOLFKLUBB 
MEDLEMSKOMMITTÉN 
Arbetsbeskrivning 
 

 

 

 

MedlemskommiƩén skall i samverkan med klubbstyrelsen och klubbchefen planera och genomföra 
akƟviteter som bidrar Ɵll: 

 En posiƟv klubbanda hos våra medlemmar 
 En posiƟv utveckling av klubbens medlemsantal i alla medlemskategorier 

 

MedlemskommiƩén skall årligen arbeta fram en akƟvitetsplan med akƟviteter för klubbens 
medlemmar. Denna ska presenteras för styrelsen i god Ɵd inför årsmötet och kommiƩén ska samƟdigt 
redogöra för eventuella kostnader. 

 

KommiƩéns huvuduppgiŌer 

 Anordna trivselakƟviteter för medlemmarna. 
 Arbeta med medlemsrekrytering. 
 Representera och marknadsföra klubben vid olika kommunala akƟviteter i Tomelilla. 
 Anordna spelträningsrundor/fadderrundor för nya golfare/medlemmar på både 9-håls- och 

18-hålsbanorna. 
 I samarbete med klubbens Pro anordna regelvandringar för medlemmarna. 

 


